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Høringssvar ved intern høring om udarbejdelse af forslag til 

lokalplan "Katrinedal Skole". 

Vanløse Lokaludvalg har med tak modtaget brev af 31. maj om 
udarbejdelse af lokalplan for Katrinedal Skole.  
 
Overordnet kan Lokaludvalget anbefale, at der fremsættes en 
lokalplan efter den foreliggende plan, der muliggør, at skolen udvides 
til en 4-spors skole med tilknyttede KKFO/fritidshjemspladser.  
 
Lokaludvalget vil foreslå til yderligere overvejelse, at sportshallen, 
som skolen overtager, også omfattes af lokalplan; det samme kunne 
med fordel ske for de i Vanløse Alle beliggende institutioner. Vi kan 
støtte, at der bygges i højde, i lighed med de eksisterende bygninger. 
 
Lokaludvalget kan anbefale, at trafikforholdene omkring skolen 
underkastes en analyse, der omfatter den fremtidige udformning af 
Randbølvej, der muligvis ensrettes, af Vanløse Alle, hvor der foran 
skolen er ensrettet i nogle tidspunkter, også i weekenden, samt af 
Katrinedalsvej, der ligger op til et større boligområde. Udformningen 
af terrænparkeringen her kan være af betydning. Der bør også 
redegøres for projektet for skolen om sikker skolevej. 
Lokaludvalget går ud fra, at naboerne synspunkter i forbindelse med 
trafikforholdene, og i øvrigt, inddrages, når udkastet fremlægges. 
 
I en mindre skala vil Lokaludvalget fremhæve det ønskelige i, at 
skolens bomærke retableres i fordums form i skolegården mod 
Vanløse Alle. Dertil føjes, at Husum Skole muligvis er en tidligere 
bygget aulaskole end Katrinedal. 
 
 
Med venlig hilsen 
 
 
Bent Christensen, Formand  


